
Het stadsdeel heeft de subsidie van het wijkcentrum stopgezet. De 
centrale stad/ gemeenteraad is nog aan het zoeken naar andere 
financiering. Jullie brieven hebben daar enorm bij geholpen.  
Als we subsidie krijgen zal het waarschijnlijk minder en tijdelijk zijn. 
Dat is de reden om na te denken of het wijkcentrum ook met (veel) 
minder subsidie van waarde is voor de buurt en zo ja: hoe ziet 
wijkcentrum er dan uit.
Omdat Wijkcentrum De Pijp voor en door bewoners bestaat, wil het 
huidige bestuur graag met jullie een toekomstplan maken. We starten 
met deze zoomvergadering en besluiten op basis daarvan hoe het 
vervolgtraject eruit ziet.

Wil je meedenken over de toekomstige rol van het 
wijkcentrum in De Pijp? Meld je dan aan voor de brede 
buurtvergadering via zoom!

Maandag 14 december 
15.00-16.30 uur

Laat ons voor 10 december als je mee wilt denken, 
dan sturen we op 11 december de zoomlink, de agenda 
en informatie toe. 
Dit bericht doorsturen naar andere betrokken 
bewoners, heel graag!

Denk vast na of je voor jezelf een rol ziet in de 
vernieuwing van het wijkcentrum.

Een 

rol in het 

dagelijks 

bestuur

Een 
rol als vrijwilliger (1 dag in de week of 2 dagen per maand)

Een andere rol?

Een 
rol in het 
algemeen 

bestuur (komt 4 
tot 6 keer per 

jaar bijeen)

Een 
rol in het 

ontwikkelen 

van een 
toekomst

visie

Beste buren en bewoners van De Pijp,

Tussenstand

Wijkcentrum De Pijp, c.petit@wijkcentrumdepijp.nl, 
020-6764800


